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PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnik Gradskog vijeća Grada Labina Nenad Boršić (HDZ) je na 7. redovnoj sjednici 
Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 14. prosinca 2021. godine postavio vijećničko pitanje: 
 
„O ovom smo pitanju već razgovarali pred lokalne izbore, a radi se o sitnim, malim 
prometnicama koje se nalaze u dijelu kojeg od milja zovemo Harlem. Rečeno je i objašnjeno 
da će sanacija tog dijela ići kako bude krenula aglomeracija i to u cijelom kompletu no u ovo 
predblagdansko vrijeme nekako smatram da bi ipak trebalo zatrpati one rupe koje su se 
pojavile u nekim točkama čak u dubini od 20 centimetara na kolniku tako da predstavljaju 
opasnost ne samo za vozila već i za ljude koji slučajno tamo hodaju ako je vrijeme noći. 
Zamolio bi pročelnika Žužića da ukoliko može ikako iznaći sredstva da se to sanira, barem u 
ovo predblagdansko vrijeme“. 
 
Odgovor je na sjednici Vijeća dao Danijel Žužić, pročelnik Upravnog odjela za komunalno 
gospodarstvo i upravljanje imovinom: 
„Što se tiče sanacije ceste, to smo bili spominjali i radili procjenu za kompletne ulice. Što se 
tiče redovne sanacije i krpanja udarnih rupa, možemo obećati da ćemo u 12. mjesecu napraviti 
jedan izvid na terenu i sagledat koliko je tih udarnih rupa, napraviti procjenu i napraviti krpanje 
hladnom masom za početak dok ćemo tamo negdje početkom siječnja ili krajem siječnja 
planirati malo jaču sanaciju udarnih rupa kroz redovno održavanje.“ 
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